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Asbestvrijmaking crèches en scholen  -  Stand van zaken

In mei 2019 publiceerde de vereniging van asbestslachtoffers Abeva haar memorandum 
met een vraag om crèches, scholen en andere onderwijsinstellingen prioritair asbestvrij te 
maken om "eindelijk een duidelijk overzicht te hebben van de situatie". In augustus 2019 
maakte toenmalig minister van Onderwijs Hilde Crevits een overzicht bekend van de 
situatie omtrent de verwijdering van asbest in scholen. 

Een jaar later wordt het tijd voor een nieuwe stand van zaken. 

1. Is er ondertussen een inventaris opgemaakt van alle crèches, scholen en andere 
onderwijsinstellingen waar nog asbest terug te vinden is? Kunnen we deze inventaris 
ontvangen?

2. Welke crèches, scholen en andere onderwijsinstellingen zijn al gestart met 
asbestverwijdering? Hoeveel subsidies zijn daaraan toegekend?

3. Welke crèches, scholen en andere onderwijsinstellingen hebben plannen om het 
komende schooljaar asbest te verwijderen? In hoeveel subsidies is daarvoor al 
voorzien en beloofd?

4. Hoeveel crèches, scholen en andere onderwijsinstellingen bevatten nog asbest en 
hebben plannen om dit te verwijderen? Binnen welke termijn?

5. Hoeveel crèches, scholen en andere onderwijsinstellingen hebben nog geen plannen 
omtrent asbestverwijdering ondanks het feit dat er asbest terug te vinden is?

6. Wat plannen de ministers van Onderwijs en Welzijn om crèches, scholen en andere 
onderwijsinstellingen versneld asbestvrij te maken?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (715) en Wouter Beke (676).



WOUTER BEKE 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 676 van 15 juli 2020
van KIM DE WITTE

Een gecoördineerd antwoord zal gegeven worden door de heer Ben Weyts, bevoegd voor 
Onderwijs, Sport, Dierenwelzijn en Vlaamse Rand.


